
Referat af bestyrelsesmøde i AAB afd. 41, 4. dec. 2023 kl. 18 

Tilstedeværende: Christian Schönbeck, Camilla Halberg og Jesper Vind + driftsleder Sanne 

Weisleder 

Referent: Christian 

 

A. Gennemgang af driftsaftale. 

Sanne orienterede om driftsaftale og aftalte sammen med bestyrelsen standarder for drift af 

udearealer. Der blev lavet enkelte afvigelser fra standardniveau. 

 

Hvad skal der ske med træer, hvoraf nogle er fredet? Hvordan skal de stynes for at sikre lys til 

berørte beboere? Tidligere beboerformand Jytte har godt overblik over hvilke træer der er 

fredet osv. Beboere skal inddrages gennem spørgerunde. Camilla tager kontakt til Jytte. 

 

Vedligeholdelse af plankeværk omkring haver skal på DV-planen. Det skal undersøges, hvad 

der står i vedligeholdelsesreglementet. 

 

B. Cykeloprydning 

Der kommer cykeloprydning til foråret. Tim vil omdele kuverter i beboernes postkasser med 

mærkater som skal sættes på cyklerne. Hvis der ikke er mærkat på cykel, vil den blive fjernet. 

Det er vigtigt, at beboere varsles i god tid via hjemmeside og facebookgruppe. 

 

C. Storskrald 

Der skal sorteres meget bedre og folk skal stoppe med at Der bliver sat skilte op ved 

storskrald med guides til sortering. Der skal også opsættes affaldsspande til sortering. Sanne 

er på sagen. 

 

Haveaffald skal sættes ved Ragnhildgade 26, hvorfra det bliver afhentet. Sanne skriver til 

kommunen for at finde ud af, præcist hvor det skal placeres og hvornår det afhentes. 

 

D. Skiltning 

Jesper arbejder videre med skiltning. Sanne skal ind over og godkende inden køb. 

 

E. Køleskab til bestyrelseslokale 

Vi tager imod køleskab, som Tim har stående et sted. 

 

F. Sammenlægning af afdelinger 

Peter Dietmar er ved at finde dokumentation for processen omkring sammenlægning. 

Hvornår blev afdelingerne sammenlagt? 

 

G. Røgmeldere i opgange og fællesarealer monteres i 2024. 

 

H. Optælling af service etc. i fælleshus 



Tim vil indskærpe overfor lejere af fælleshus at ting skal stilles ordentligt på plads. Hvis 

tingene ikke er i orden bliver beboere fratrukket i depositum. Camilla går ned og får styr på 

det inden 1. januar. 

 

I. Børneklubben. 

Der har været ubudne gæster i børneklubben. Døren bliver brudt op, og folk opholder sig i 

lokalet. 

 

J. Råderet 

Der skal tages beslutning om kollektiv råderet til køkkener. Dette skal enten vedtages på 

ekstraordinært afdelingsmøde eller afdelingsmøde. Der er 100.000 kr om året, hvilket svarer 

til 4 køkkener om året. 

 

K. Næste bestyrelsesmøde 

8. januar kl. 18. 

 

 


